

SP-F156

全自动内塞式绳头打结机
Automatic inner plug type rope
knot bartack machine



性能优势

定位精准, 每根绳长一致, 套结位置一致, 两端绳头套结一次性完成。采用气抓装置, 两端绳头同时进行内塞, 内塞绳头尺寸一致。绳子长度、内塞尺寸、套结花样机可以根据客户需求参数调节。

Advantages

Positioning is accurate, the length of each rope is the same, and the position of the tacking is the same, and the tacking at both ends of the rope is completed at one time. The air grabbing device is adopted, and the rope ends at both ends are internally plugged at the same time, and the size of the internal plug rope heads is the same. The length of the rope, the size of the inner plug, and the bar tacking machine can be adjusted according to customer requirements.

效率

绳子宽度 : 10-15mm
绳子长度 : 300-2000mm
自动送料、切料、塞绳头、套结、收料一次性完成, 7秒/根绳头。

Efficiency

Rope width: 10-15mm
Rope length: 300-2000mm
Automatic feeding, cutting, rope end, bar tacking, and collection can be completed at one time, 7 seconds per rope end.

适用范围

适用于风帽衬、运动休闲服饰类, 腰绳及帽绳的车缝。

Application

It is suitable for sewing hoodie, sports and leisure clothing, waist rope and hat rope.



视频及资料下载
Video and data download

最高缝纫速度 Highest sewing speed	3000rpm	气压 Air pressure	0.5Mpa,1.8L/min
绳子宽度 Draw cord width	10-15mm	重量 Weight	250Kg
绳子长度 Draw cord length	300-2000mm	外型尺寸 Dimensions	1300×835×1350mm
机针型号 Needle model	Dpx17	电压 Voltage	单相Single phase220V

以上基础参数表为标准款机型